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Tak máme na dalších pět let nového prezidenta……. 
Volilo se opět v tělocvičně na obecním úřadě. Volební komise všechno 

pečlivě spočítala v obou kolech. V Dřevěnici, stejně jako v naší celé zemi, 

vyhrál Petr Pavel. 

Na hořením snímku je i nejmladší volička v obci. V prvním kole z důvodu 

neplnoletosti ještě volit nemohla. Ale druhé kolo již s přehledem stihla. 

 
 
 
 
 
 
Po dvou hubených covidových letech se konal Hasičský bál………..                                                
Po dvouleté covidové pauze se konal tradiční hasičký bál SDH Dřevěnice v restauraci u Růže v 
Radimi. Ke skvělé zábavě cca 60 
účastníků hrála hudební skupina WOKO. 
Tancovalo se, pilo a zábava končila až 
hluboko po půlnoci. Připravili jsme 
bohatou a rozmanitou tombolu, za 
kterou z velké části děkujeme 
sponzorům. V hlavních výhrách se 
losovala například tiskárna, nářadí na 
zahradu, medovník, kávovar nebo 
soudek piva. Budeme se na Vás všechny 
těšit při dalších hasičských akcích. Za 
SDH Aleš Dufek  
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Daniel Polman v Dřevěnici 
V sobotu 28.1.2023 se v Penzionu u Militkých uskutečnila dvouhodinová přednáška novopackého 
sportovce, novináře, spisovatele, extrémního cyklisty Daniela Polmana s výstižným názvem „Ze života 
ultrapaka“, v níž Dan posluchače seznámil se svými sportovními výkony od dětství až po poslední 
sezónu. Zájem o přednášku byl značný, o čemž svědčí i rezervace míst. Posluchači ze Dřevěnice, 
Radimi, Nové Paky, Jičína a dalších míst zaplnili sál.  Dan v přibližně dvouhodinové přednášce promítl 
a  představil své začátky v cyklistice a poté vyprávěl o svých extrémních projektech.  
V roce 2003 jako úplný nováček stanovil v Novopacké čtyřiadvacetihodinovce na trase Nová Paka 

(autobusové nádraží) – Roškopov  a zpět tehdejší rekord výkonem 700,11 km. 
V roce 2009 jel na silničním kole z Benátek do rakouského Lienzu, přesedlal na 
horské kolo, vyjel k chatě Johannishütte (2121 m), pěšky vystoupal na vrchol 
Großvenediger (3674 m) a opět na horském kole sjel do Matrei. Celkovou 
vzdálenost 325 km s převýšením 6000 m zvládl za 17 hod. a 19 min. V roce 2016 
na závodě Slovakiaring Ring 24 Cycling Race ujel vzdálenost 911,68 km za 24 
hodin a stanovil český rekord v cyklistické 24hodinovce. Dne 15.6.2017 
odstartoval ke svému tehdy nejtěžšímu závodu Glocknerman, což je mistrovství 
světa v ultracyklistice. Na 1000 km dlouhé trase z rakouského Grazu do Bruck an 
der Großglocknerstraße a zpět do Grazu musel překonat několik horských 
vrcholů a nastoupat 17000 výškových metrů. Dan dojel na 3. místě v kategorii do 

40 let. V roce 2018 se zúčastnil 10. ročníku cyklistického ultramaratonu okolo Rakouska - RAA (Race 
around Austria) o délce 2200 km a převýšením 30000m. Závod dokončil s časem 4 dny, 19 hodin, 19 
minut. Rok 2019 znamenal asi jeho největší úspěch do té doby. Dokončil jako třetí Čech a 339. 
účastník v historii závod Race Across America - RAAM (38. ročník), nejtěžší silniční ultramaraton na 
světě (4960 km napříč USA). Časem 10 dnů, 19 hodin a 49 minut a 4. místem v kategorii muži sólo (do 
50 let). Denně překonal 460 km a spal v průměru jen 1 h a 40 min. To vše po komplikované zlomenině 
klíční kosti necelé dva měsíce před startem. 13. srpna 2020 startoval na nultém ročníku závodu Race 
Around Czechia & Slovakia (RACAS) na trase dlouhé 3540 km s převýšením 36 000 m. Trasa vedla ze 

Vsetína severním směrem okolo ČR, z jižní Moravy následně stoupá zpět do Vsetína, odkud pokračuje 
do slovenských Tater a z jižního Slovenska se vrací opět do Vsetína. Připomíná tak ležatou osmičku a 
je o výrazný kus delší, než kdyby vedla pouze okolo hranic. Závod okolo ČR a SR Dan vyhrál v čase 7 
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dní a 23 hodin. Následně Dan startuje 2.7.2021 v závodě přes Německo RACE ACROSS GERMANY. 
1100 km dlouhá trasa s převýšením 7500 m vede z Flensburgu na hranicích s Dánskem téměř kolmo 
přes Německo na jih do Garmisch Partenkirchenu v bavorských Alpách s cílem u skokanských můstků. 
Dan zvítězil v kategorii bez podpory časem 43 hodin a 16 minut. Po dojezdu již mimo závod vystoupal 
na nejvyšší horu Německa Zugspitze (2962 m). V létě roku 2022 se postavil na start dalšího 
ultramaratonu, tentokrát z nejsevernějšího bodu Evropy na norském Severním mysu přes Finsko, 
Estonsko, Lotyšsko, Litvu, Polsko, Českou republiku, Německo, Rakousko, Švýcarsko, Lichtenštejnsko, 
Itálii, Francii, Andorru do nejjižnějšího bodu Evropy ve španělské Tarifě.  Trasa závodu měřila 7370 km 
s úctyhodným převýšením 80 000 m (nejvyšší bod trasy 3398 m Pico del Veleta. Do cíle dojel v čase 
24 dní, 22 hodin a 49 minut jasně první s náskokem 500 km na druhého závodníka, přesto byl 
pořadatelem dodatečně ze závodu neprávem vyloučen. Více na www.danielpoman.com. O svém 
posledním závodě Daniel Polman bude chystat samostatné přednášky a určitě je se na co těšit.  
Dana můžete vidět i na závodech horských kol Cyklopoint Cup, kdy dva závody se již pravidelně 
uskutečňují na naší dřevěnické trati. (D.V.) 

 

Vyhlášení nejlepších sportovců okresu Jičín 
V pondělí 30. ledna 
2023 se v krásném po-
rotním sále jičínského 
zámku konalo tradiční 
vyhlášení nejúspěšněj-
ších sportovců, trenérů, 
cvičitelů a sportovních 
kolektivů okresu Jičín za  
rok 2022. Na základě 
výsledků ankety (res-
pondenti byli repre-
zentanti TJ a SK okresu, 
vedení Unie sportu 
Jičínska a předsedové 

okresních  sportovních svazů) bylo oceněno 16 sportovců, 10 
trenérů, 1 cvičitel a dva kolektivy - jeden mládežnický a jeden v 
kategorii  dospělých.  
Dobře se prezentovala i Dřevěnice. Mezi trenéry byl vyhlášen 
volejbalista Jiří Šimánek za své velmi kvalitní působení u juniorů 
U22, mezi sportovci pak talentovaná Karolína Stránská, která 
pomohla jičínským  dorostenkám vybojovat druhou  nejvyšší vo- 

lejbalovou soutěž  a "řekla" si tak o přestup do Dukly Liberec, kde startuje v extralize kadetek. (V.N.) 

 

 
Průvod maškar zval na  sportovní 
maškarní ples. 
V sobotu 18.2. se opět sešla parta 
nadšenců, převlékli se do různých masek 
a po obědě vyrazili zvát na sokolský 
maškarní ples, který se bude konat o 
týden později tedy 25. února. Počasí 
jenom tentokrát moc nepřálo. Je to už 
dlouholetá tradice, která byla přerušena 
pouze covidem.  



 

 
                                   

TJ Sokol Dřevěnice Vás srdečně zve na

                  SOKOLSKÝ MAŠKARNÍ PLES
                      25. února
                                 v 
          Masky mají vstup zdarma, velká tombola, hrají Šukovi
           Doprava autobusem v
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TJ Sokol Dřevěnice Vás srdečně zve na 

SOKOLSKÝ MAŠKARNÍ PLES
25. února 2023 od 20,00 hodin 

 hospodě U Růže v Radimi 
Masky mají vstup zdarma, velká tombola, hrají Šukovi
Doprava autobusem v 19,30 hod. Dolánky, zpět v 01,00 hod. a 02,00 hod.    

 

 

SOKOLSKÝ MAŠKARNÍ PLES 

Masky mají vstup zdarma, velká tombola, hrají Šukovi 
01,00 hod. a 02,00 hod.     



 

 
 

 
TJ Sokol Dřevěnice Vás srdečně zve na

   

      
                      v sobot

     

                 bohatá tombola, masky sebou, karnevalové soutěže, hudba

 
 

Od čtvrtka 2.3.2023 zahájíme v
cvičení žen – pilates pro všechny věkové kategorie. Cvičit 
každý čtvrtek od 17:30 do 18:30 hod. Rádi vás uvidíme.
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Poděkování Sboru dobrovolných hasičů 
obce Dřevěnice 
Rádi bychom touto cestou poděkoval
SDH Dřevěnice, kteří pomohli vybudovat sklad 
cvičebního náčiní. Pro potřeby SDH byla 
v budově obecního úřadu vyčleněna jedna 
místnost, která měla sloužit jednán
SDH a uskladnění vybavení, které je náchylné 
na vlhko. Vzhledem k nedostatečné velikosti 
této místnosti a chybějícímu ústřednímu 
vytápění byla vesměs využívána pouze jako 
sklad. V budově OÚ naopak nebyly vhodné 
prostory, ve kterých by bylo možné u
všechny cvičební pomůcky pro děti, které 
v tělocvičně na obecním úřadě cvičí pravidelně 
každou středu od 16:30 a od 17:30 hodin. Ve 
čtvrtek 9.2.2023 proběhlo velké stěhování. 
Hasiči budou nově spolu s
využívat zasedací místnost a v 
vznikla prostorná nářaďovna, která věřím
bude dobře sloužit nejen dětem, ale od března 
i ženám. (B.V.) 

 

 

TJ Sokol Dřevěnice Vás srdečně zve na

   58. Dětský karneval 
       

obotu 11.3.2023 od 14 hodin 
v klubovně na hřišti 

 
bohatá tombola, masky sebou, karnevalové soutěže, hudba

CVIČENÍ ŽEN – PILATES 

Od čtvrtka 2.3.2023 zahájíme v tělocvičně na obecním úřadě v Dřevěnici 
pilates pro všechny věkové kategorie. Cvičit budeme pravidelně 

každý čtvrtek od 17:30 do 18:30 hod. Rádi vás uvidíme. 

Poděkování Sboru dobrovolných hasičů 

touto cestou poděkovali hasičům 
SDH Dřevěnice, kteří pomohli vybudovat sklad 
cvičebního náčiní. Pro potřeby SDH byla 

budově obecního úřadu vyčleněna jedna 
místnost, která měla sloužit jednání výboru 
SDH a uskladnění vybavení, které je náchylné 

nedostatečné velikosti 
této místnosti a chybějícímu ústřednímu 
vytápění byla vesměs využívána pouze jako 

budově OÚ naopak nebyly vhodné 
prostory, ve kterých by bylo možné uskladnit 
všechny cvičební pomůcky pro děti, které 

tělocvičně na obecním úřadě cvičí pravidelně 
každou středu od 16:30 a od 17:30 hodin. Ve 
čtvrtek 9.2.2023 proběhlo velké stěhování. 
Hasiči budou nově spolu s obecním úřadem 
využívat zasedací místnost a v přízemí budovy 
vznikla prostorná nářaďovna, která věříme, 
bude dobře sloužit nejen dětem, ale od března 

TJ Sokol Dřevěnice Vás srdečně zve na 

 

bohatá tombola, masky sebou, karnevalové soutěže, hudba 

tělocvičně na obecním úřadě v Dřevěnici 
budeme pravidelně 



 

Upozornění 
Od loňského roku máme krásně opravený obecní rybník Hlíza. Prosíme 
abyste neházeli kameny, které jsou na hraně hráze
 
Instalace fotovoltaické elektrárny na čistírnu odpadních vod
Zastupitelstvo obce Dřevěnice projednalo možnost instalace fotovoltaické elektrárny na 
střechu čistírny odpadních vod. V
proběhlo měření rozložení spo
celého týdne. Na základě výsledku měření bylo rozhodnuto, že nejefektivnější variantou 
bude doplnit elektrárnu bateriovým systémem pro akumulaci vyrobené energie (bateriemi). 
Takto navržený systém (fotovoltaická elektrárna + baterie) by měl pokrýt přibližně polovinu 
celkové spotřeby elektřiny, čímž by se výrazně snížily náklady na provoz ČOV. Návratnost 
investice při obdržení dotace a při současných cenách elektřiny je cca 3 roky. 
době probíhá proces podání žádosti o dotaci.
 
Rekonstrukce a výstavba cest v
V prosinci proběhla dvě výběrová řízení. Jedno na „rekonstrukci komunikace na Chmelnici“ 
(cesta od silnice v lázeňské okolo vývařovny až k
na „novostavbu komunikace na Chmelnici“ (cesta navazuje na první část a vede mezi nově 
postavenými domy až ke konci nové ulice). Nejvýhodnější nabídku na rekonstrukci předložila 
společnost M-Silnice, a.s. ve výši 2.375.824,
nejvýhodnější nabídka společnosti REPARE Trutnov, s.r.o. ve výši 1.615.418,
V případě obou cest budeme žádat o poskytnutí dotace. Na novostavbu jsme již v
požádali o dotaci Královéhradecký kraj. O dotaci na rekonstrukci komunikace 
jsme žádali již v minulých letech bohužel dvakrát neúspěšně. Zájem o dotace na rekonstrukce 
cest výrazně převyšuje finanční zdroje. V
vypsán vhodný dotační titul. 
 

Včelaři ze ZO Radim se sešli na VČS, kde zhodnotili svoji činnost za minulý rok. Po uvítání všech 
přítomných a především zástupce OO Jičín přítele Ing. Kareše, přednesl výroční zprávu předseda 
přítel Bajer. Ve zprávě shrnul činnost ZO Radim v
situaci a výnosy medu. Dále se zmínil o řešení aktuálních úkolů, jako je nákazová situace a léčení 
včelstev, ztráty včelstev po podzimním nakrmení, ohrožení včelstev chemickými postřiky 
užívanými v zemědělství, potřeba větší ro
poděkoval obecním úřadům Radim a Dřevěnice za finanční dary organizaci. Zároveň se zmínil o 
snižující se podpoře včelařství ze strany státu, zvýšení energií, inflace, razantní zvýšení ceny 
cukru. Dosavadní jistoty přestaly platit, donutilo nás to hledat úspory. Zprávu o hospodaření 
přednesla přítelkyně Válková. Příspěvek za OO ČSV Jičín nám přednesl přítel Ing. Kareš. A tak jen 
ve zkratce, co OO chystá za akce na letošní rok. Jako obvykle včelařský den, kurz 
kurz pro začínající včelaře. Zároveň nás informoval o ekonomické situaci a plánovaných úsporách 
ze strany Ministerstva zemědělství pro ČSV. Na závěr svého příspěvku zdůraznil, ať jsme 
optimisté a věříme, že výpadky dotací ze strany státu se po
přítelkyně Vošvrdová o akci „Den dětí se včelaři“. Tuto akci jsme uspořádali na ZŠ a MŠ Radim 1. 
6. 2022. Toto setkání mělo u dětí velký ohlas a tak paní učitelky uspořádaly výtvarnou soutěž na 
toto téma. Za namalované obrá
bohatá diskuze. Na závěr popřál přítel Bajer všem pevné zdraví, spokojenost a radost z
včeliček.  (B.B.) 
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Od loňského roku máme krásně opravený obecní rybník Hlíza. Prosíme 
, které jsou na hraně hráze do rybníka. Děkujeme Vám

fotovoltaické elektrárny na čistírnu odpadních vod 
Zastupitelstvo obce Dřevěnice projednalo možnost instalace fotovoltaické elektrárny na 
střechu čistírny odpadních vod. V rámci volby správného instalovaného výkonu elektrárny, 
proběhlo měření rozložení spotřeby elektrické energie ČOV v průběhu 24 hod. v
celého týdne. Na základě výsledku měření bylo rozhodnuto, že nejefektivnější variantou 
bude doplnit elektrárnu bateriovým systémem pro akumulaci vyrobené energie (bateriemi). 

ovoltaická elektrárna + baterie) by měl pokrýt přibližně polovinu 
celkové spotřeby elektřiny, čímž by se výrazně snížily náklady na provoz ČOV. Návratnost 
investice při obdržení dotace a při současných cenách elektřiny je cca 3 roky. 

há proces podání žádosti o dotaci. 

Rekonstrukce a výstavba cest v obci 
prosinci proběhla dvě výběrová řízení. Jedno na „rekonstrukci komunikace na Chmelnici“ 

lázeňské okolo vývařovny až k odbočce ke čtyřem novým domům). Druhé 
ostavbu komunikace na Chmelnici“ (cesta navazuje na první část a vede mezi nově 

postavenými domy až ke konci nové ulice). Nejvýhodnější nabídku na rekonstrukci předložila 
Silnice, a.s. ve výši 2.375.824,- Kč včetně DPH. Na novostavbu pak byla 

nejvýhodnější nabídka společnosti REPARE Trutnov, s.r.o. ve výši 1.615.418,
případě obou cest budeme žádat o poskytnutí dotace. Na novostavbu jsme již v

požádali o dotaci Královéhradecký kraj. O dotaci na rekonstrukci komunikace 
minulých letech bohužel dvakrát neúspěšně. Zájem o dotace na rekonstrukce 

cest výrazně převyšuje finanční zdroje. V letošním roce požádáme znovu, jakmile bude 
 

Včelaři hodnotili rok 2022 
Včelaři ze ZO Radim se sešli na VČS, kde zhodnotili svoji činnost za minulý rok. Po uvítání všech 
přítomných a především zástupce OO Jičín přítele Ing. Kareše, přednesl výroční zprávu předseda 
přítel Bajer. Ve zprávě shrnul činnost ZO Radim v uplynulém roce, výsledky chovu, zdravotní 
situaci a výnosy medu. Dále se zmínil o řešení aktuálních úkolů, jako je nákazová situace a léčení 
včelstev, ztráty včelstev po podzimním nakrmení, ohrožení včelstev chemickými postřiky 

zemědělství, potřeba větší rozmanitosti pastvy a dotace na chod naší ZO. Dále 
poděkoval obecním úřadům Radim a Dřevěnice za finanční dary organizaci. Zároveň se zmínil o 
snižující se podpoře včelařství ze strany státu, zvýšení energií, inflace, razantní zvýšení ceny 

istoty přestaly platit, donutilo nás to hledat úspory. Zprávu o hospodaření 
přednesla přítelkyně Válková. Příspěvek za OO ČSV Jičín nám přednesl přítel Ing. Kareš. A tak jen 
ve zkratce, co OO chystá za akce na letošní rok. Jako obvykle včelařský den, kurz 
kurz pro začínající včelaře. Zároveň nás informoval o ekonomické situaci a plánovaných úsporách 
ze strany Ministerstva zemědělství pro ČSV. Na závěr svého příspěvku zdůraznil, ať jsme 
optimisté a věříme, že výpadky dotací ze strany státu se podaří dohodnout. Dále informovala 
přítelkyně Vošvrdová o akci „Den dětí se včelaři“. Tuto akci jsme uspořádali na ZŠ a MŠ Radim 1. 
6. 2022. Toto setkání mělo u dětí velký ohlas a tak paní učitelky uspořádaly výtvarnou soutěž na 
toto téma. Za namalované obrázky se včelkami děti dostaly drobné dárky. Dále následovala 
bohatá diskuze. Na závěr popřál přítel Bajer všem pevné zdraví, spokojenost a radost z

Od loňského roku máme krásně opravený obecní rybník Hlíza. Prosíme Vás, 
do rybníka. Děkujeme Vám 

Zastupitelstvo obce Dřevěnice projednalo možnost instalace fotovoltaické elektrárny na 
rámci volby správného instalovaného výkonu elektrárny, 

průběhu 24 hod. v rámci 
celého týdne. Na základě výsledku měření bylo rozhodnuto, že nejefektivnější variantou 
bude doplnit elektrárnu bateriovým systémem pro akumulaci vyrobené energie (bateriemi). 

ovoltaická elektrárna + baterie) by měl pokrýt přibližně polovinu 
celkové spotřeby elektřiny, čímž by se výrazně snížily náklady na provoz ČOV. Návratnost 
investice při obdržení dotace a při současných cenách elektřiny je cca 3 roky.  V současné 

prosinci proběhla dvě výběrová řízení. Jedno na „rekonstrukci komunikace na Chmelnici“ 
odbočce ke čtyřem novým domům). Druhé 

ostavbu komunikace na Chmelnici“ (cesta navazuje na první část a vede mezi nově 
postavenými domy až ke konci nové ulice). Nejvýhodnější nabídku na rekonstrukci předložila 

Kč včetně DPH. Na novostavbu pak byla 
nejvýhodnější nabídka společnosti REPARE Trutnov, s.r.o. ve výši 1.615.418,- Kč včetně DPH. 

případě obou cest budeme žádat o poskytnutí dotace. Na novostavbu jsme již v prosinci 
požádali o dotaci Královéhradecký kraj. O dotaci na rekonstrukci komunikace na Chmelnici 

minulých letech bohužel dvakrát neúspěšně. Zájem o dotace na rekonstrukce 
letošním roce požádáme znovu, jakmile bude 

Včelaři ze ZO Radim se sešli na VČS, kde zhodnotili svoji činnost za minulý rok. Po uvítání všech 
přítomných a především zástupce OO Jičín přítele Ing. Kareše, přednesl výroční zprávu předseda 

e, výsledky chovu, zdravotní 
situaci a výnosy medu. Dále se zmínil o řešení aktuálních úkolů, jako je nákazová situace a léčení 
včelstev, ztráty včelstev po podzimním nakrmení, ohrožení včelstev chemickými postřiky 

zmanitosti pastvy a dotace na chod naší ZO. Dále 
poděkoval obecním úřadům Radim a Dřevěnice za finanční dary organizaci. Zároveň se zmínil o 
snižující se podpoře včelařství ze strany státu, zvýšení energií, inflace, razantní zvýšení ceny 

istoty přestaly platit, donutilo nás to hledat úspory. Zprávu o hospodaření 
přednesla přítelkyně Válková. Příspěvek za OO ČSV Jičín nám přednesl přítel Ing. Kareš. A tak jen 
ve zkratce, co OO chystá za akce na letošní rok. Jako obvykle včelařský den, kurz chovu matek, 
kurz pro začínající včelaře. Zároveň nás informoval o ekonomické situaci a plánovaných úsporách 
ze strany Ministerstva zemědělství pro ČSV. Na závěr svého příspěvku zdůraznil, ať jsme 

daří dohodnout. Dále informovala 
přítelkyně Vošvrdová o akci „Den dětí se včelaři“. Tuto akci jsme uspořádali na ZŠ a MŠ Radim 1. 
6. 2022. Toto setkání mělo u dětí velký ohlas a tak paní učitelky uspořádaly výtvarnou soutěž na 

zky se včelkami děti dostaly drobné dárky. Dále následovala 
bohatá diskuze. Na závěr popřál přítel Bajer všem pevné zdraví, spokojenost a radost z našich 



 

                                          
  
V roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice bude 
slavit neuvěřitelných 100 let! Pokračujeme ve vzpomínání s lidmi, kteří 
pomáhali tvořit a stále jsou tváří největšího volejbalového tu
Ale tentokrát nebude vzpomínat žádný z
lidech, kteří pomáhali ve stáncích s
se hráči a návštěvníci nemohli dobře najíst a
bude paní Blanka Bucková, která v
v některých částech její sestra Helena Kuželková, která měla kulaté narozeniny v
Dnes si na turnaji koupíte v několika stáncích jídlo v
chuť, objednáte si oběd, co se týče pití je výběr také veliký. Ale jaké byly úplné začátky?
 
Když se pořádal první  volejbalový turnaj v
stánek, ve kterém prodávala občerstvení rodina Knapova
letech, ale potom si již jídlo pro hráče a pořadatele zajišťovali Sokolové sami. Ale sortiment byl jenom 
velice omezený. Párek s chlebem, 
vybudován jeden provizorní malý stánek a na obsluhu stačilo do pěti žen, které tam byly po celý den. 
Žádné střídaní služeb, jako je tomu dnes
hrálo se jenom jeden víkend. Na první turnaj přijelo 16 družstev.
Jako první začaly mimo jiné pomáhat Hana Lukavcová, Jarča Paříková, Božena Skalníková, postupně 
se přidávaly  Jana Štálová, Vlasta Šimánková a paní Karásková, která byla manželkou jedn
z rozhodčích, který jezdil na turnaje pískat, Blanka Bucková, Libuše Waisová, Helena Adamová. 
Později, jak se zvyšoval počet družstev, tak se k
Maruška Spudichová, Miládka Dlabolová, 
Syřišťová a další…..  
Jak je uvedeno výše,  v době prvních turnajů chodila parta žen pomáhat s
byla tam od šesti ráno až do půlnoci. Když začalo družstev přibývat a jezdilo již více lidí, tak  potom 
začaly být služby pro první partu od šesti ráno do šesti  večer. Teprve po této dvanáctihodinové 
službě nastoupila druhá parta, která tam zůstala až do konce. 
Postupně se přidal další stánek, jed
V úplných začátcích se třeba limonády uskladňovaly ve sklepě  roubenky, kterou dnes vlastní pan 
Jelen. Pro limonády se jezdilo s malou
napevno postavený stánek byl ten, který tam je dodnes 
hráči dostanou čaj, kakao, koláče a rohlíky.
Podmínky byly ze začátku opravdu  sparťánské. Třeba na mytí nádobí se vozila vařicí voda  z
sýrárny, to byla pobočka jičínské mlékárny. V
zboží, které se na hřišti prodávalo. Tak se
do sýrárny. S ještěrkou nejvíc jezdil Arnošt Kytl
V  Dřevěnici byly  dříve vyhlášené zrací sklepy. Zde zrály sýry
Gouda, která se vyráběla v Jičíně. Bochníky sýru Gouda
družstvům. Vyhlášené zrací sklepy
let. Úžasná tradice a hlavně luxusní sýry, které se od nás vozily po celé zemi, to vše skončilo. Ale to je 
už jiná kapitola….. 
V samém začátku se také vymyslel název „Občerstvení u sítě“, který se používá doteď. Oblíbené  
dřevěnické chleby, bez kterých si už většina z
sortimentu zavedla Mirka Broulová.  Její manžel Vašek zase kraloval u točení piva a limonád. Ve 
stánku točil pití obyčejnou jednoduchou pípou, a okolo stánku  
včel, a o nějaké štípnutí nebyla nouze.
Jeden čas se také prodávaly „Vašíci
na polovinu, obalil, osmažil a podával se s
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roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice bude 
slavit neuvěřitelných 100 let! Pokračujeme ve vzpomínání s lidmi, kteří naši
pomáhali tvořit a stále jsou tváří největšího volejbalového turnaje v ČR.  
Ale tentokrát nebude vzpomínat žádný z pořadatelů,  ty už vzpomínali několikrát.  Dnes to bud

ve stáncích s občerstvením. To by se mohli pořadatelé rozkrájet, ale pokud by 
se hráči a návštěvníci nemohli dobře najíst a napít, tak to by nebyl žádný pořádný turnaj. Vzpomínat 
bude paní Blanka Bucková, která v roce 2020  oslavila významné životní jubileum a doplní ji 

některých částech její sestra Helena Kuželková, která měla kulaté narozeniny v 
několika stáncích jídlo v poměrně velkém sortimentu, pokud máte 

chuť, objednáte si oběd, co se týče pití je výběr také veliký. Ale jaké byly úplné začátky?

Když se pořádal první  volejbalový turnaj v roce 1954, tak občerstvení zajišťoval h
a občerstvení rodina Knapova, kterým patřila hospod

letech, ale potom si již jídlo pro hráče a pořadatele zajišťovali Sokolové sami. Ale sortiment byl jenom 
chlebem, pivo, limonáda a v malé konvičce se vařila voda na kafe. Byl 

vybudován jeden provizorní malý stánek a na obsluhu stačilo do pěti žen, které tam byly po celý den. 
Žádné střídaní služeb, jako je tomu dnes, nebylo. Turnaje teprve začínaly a družstev jezdilo m
hrálo se jenom jeden víkend. Na první turnaj přijelo 16 družstev. 
Jako první začaly mimo jiné pomáhat Hana Lukavcová, Jarča Paříková, Božena Skalníková, postupně 
se přidávaly  Jana Štálová, Vlasta Šimánková a paní Karásková, která byla manželkou jedn

rozhodčích, který jezdil na turnaje pískat, Blanka Bucková, Libuše Waisová, Helena Adamová. 
Později, jak se zvyšoval počet družstev, tak se k nim přidaly Stáňa Veverková, Alena Kopecká, 
Maruška Spudichová, Miládka Dlabolová, Hanka Sobotková, Majda Krausová, Jarča Krausová, Jitka 

době prvních turnajů chodila parta žen pomáhat s občerstvení do stánku a 
byla tam od šesti ráno až do půlnoci. Když začalo družstev přibývat a jezdilo již více lidí, tak  potom 

aly být služby pro první partu od šesti ráno do šesti  večer. Teprve po této dvanáctihodinové 
službě nastoupila druhá parta, která tam zůstala až do konce.  

přidal další stánek, jeden na jídlo, druhý na pití. Byl to stále jenom provizorní
úplných začátcích se třeba limonády uskladňovaly ve sklepě  roubenky, kterou dnes vlastní pan 

Jelen. Pro limonády se jezdilo s malou kárkou a vozily se do stánku postupně, aby byly studené. 
napevno postavený stánek byl ten, který tam je dodnes a kupuje se zde kafe, sladkosti a ráno zde 
hráči dostanou čaj, kakao, koláče a rohlíky. 
Podmínky byly ze začátku opravdu  sparťánské. Třeba na mytí nádobí se vozila vařicí voda  z
sýrárny, to byla pobočka jičínské mlékárny. V těchto prostorách také bylo později 
zboží, které se na hřišti prodávalo. Tak se potom pro každý  sud piva nebo pro jídlo jezdilo s

ještěrkou nejvíc jezdil Arnošt Kytl.  
vyhlášené zrací sklepy. Zde zrály sýry Ementál, které se vozily z Kruhu a 

Jičíně. Bochníky sýru Gouda se dříve také dávaly jako jedna z
é zrací sklepy bohužel po sametové revoluci byly v provozu již jen několik málo 
hlavně luxusní sýry, které se od nás vozily po celé zemi, to vše skončilo. Ale to je 

samém začátku se také vymyslel název „Občerstvení u sítě“, který se používá doteď. Oblíbené  
dřevěnické chleby, bez kterých si už většina z nás neumí  turnaje  vůbec představit, tak ty do 
sortimentu zavedla Mirka Broulová.  Její manžel Vašek zase kraloval u točení piva a limonád. Ve 
stánku točil pití obyčejnou jednoduchou pípou, a okolo stánku  tak  vždy kroužilo velké množství vos a 

o nějaké štípnutí nebyla nouze. 
den čas se také prodávaly „Vašíci“. To vymyslel Vašek Sobotka a byl to sýr hermelín, který se rozřízl 

na polovinu, obalil, osmažil a podával se s chlebem nebo v housce a s oblohou. 

roce  2023 oslaví Volejbalová Dřevěnice 70. ročník  a Tělovýchovná jednota Sokol Dřevěnice bude 
naši sportovní historii 

pořadatelů,  ty už vzpomínali několikrát.  Dnes to bude o 
občerstvením. To by se mohli pořadatelé rozkrájet, ale pokud by 

napít, tak to by nebyl žádný pořádný turnaj. Vzpomínat 
roce 2020  oslavila významné životní jubileum a doplní ji 

 loňském roce. 
poměrně velkém sortimentu, pokud máte 

chuť, objednáte si oběd, co se týče pití je výběr také veliký. Ale jaké byly úplné začátky? 

roce 1954, tak občerstvení zajišťoval hned u vchodu malý 
hospoda. To bylo v prvních 

letech, ale potom si již jídlo pro hráče a pořadatele zajišťovali Sokolové sami. Ale sortiment byl jenom 
malé konvičce se vařila voda na kafe. Byl 

vybudován jeden provizorní malý stánek a na obsluhu stačilo do pěti žen, které tam byly po celý den. 
nebylo. Turnaje teprve začínaly a družstev jezdilo málo a 

Jako první začaly mimo jiné pomáhat Hana Lukavcová, Jarča Paříková, Božena Skalníková, postupně 
se přidávaly  Jana Štálová, Vlasta Šimánková a paní Karásková, která byla manželkou jednoho 

rozhodčích, který jezdil na turnaje pískat, Blanka Bucková, Libuše Waisová, Helena Adamová. 
nim přidaly Stáňa Veverková, Alena Kopecká, 

ausová, Jarča Krausová, Jitka 

občerstvení do stánku a 
byla tam od šesti ráno až do půlnoci. Když začalo družstev přibývat a jezdilo již více lidí, tak  potom 

aly být služby pro první partu od šesti ráno do šesti  večer. Teprve po této dvanáctihodinové 

stále jenom provizorní prostor. 
úplných začátcích se třeba limonády uskladňovaly ve sklepě  roubenky, kterou dnes vlastní pan 

kárkou a vozily se do stánku postupně, aby byly studené. První 
a kupuje se zde kafe, sladkosti a ráno zde 

Podmínky byly ze začátku opravdu  sparťánské. Třeba na mytí nádobí se vozila vařicí voda  z bývalé 
později uskladněno veškeré 

pro každý  sud piva nebo pro jídlo jezdilo s ještěrkou 

ntál, které se vozily z Kruhu a  
jako jedna z cen vítězným 

provozu již jen několik málo 
hlavně luxusní sýry, které se od nás vozily po celé zemi, to vše skončilo. Ale to je 

samém začátku se také vymyslel název „Občerstvení u sítě“, který se používá doteď. Oblíbené  
turnaje  vůbec představit, tak ty do 

sortimentu zavedla Mirka Broulová.  Její manžel Vašek zase kraloval u točení piva a limonád. Ve 
kroužilo velké množství vos a 

“. To vymyslel Vašek Sobotka a byl to sýr hermelín, který se rozřízl 
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Když se později začaly připravovat i snídaně pro účastníky, tak se voda na čaj vařila v brutaru. Ráno 
přišla do služby Helena Kuželková a Eva Munzarová a jejich první práce bylo nalít do brutaru vodu, 
udělat třísky, zatopit, uvařit vodu a do várnic udělat čaj. Brutar stál vzadu u stánku, jak se dnes 
připravují chleby. 
Žádné obědy ani večeře se na hřiště dřív nedovážely.  Ze začátku vařil polévky a guláš Vašek Sobotka 
a měl k tomu pomocníky Miloše Urbana a Petra Bubna. Později se začaly vozit z Mlázovic obědy, ale 
to bylo až v 80tých letech. K večeři měli hráči extraligy a rozhodčí vždy pečené kuře. Ale kde ho 
upéct? Řešení se našlo.  Každá z žen, které zde pomáhaly dostala v sobotu ráno dvě kuřana a kostku 
másla. Úkol byl jasný! Kuřata pěkně do zlatova upéct a navečer je v pekáči přinést na hřiště. A jelikož 
většina žen byla na hřišti ve stáncích, tak doma pekly babičky nebo prostě ten, kdo zrovna neměl na 
hřišti službu. Takže navečer mohli hráči a návštěvníci vidět, jak přicházejí lidé z Dřevěnice na hřiště a 
nesou pekáč s kuřatama.  Ty si potom přebrala „ hosteska“ v klubovně a vydávala je hráčům a 
rozhodčím k večeři. 
A tím se dostáváme ke klubovně, která byla vybudovaná v roce 1972 a byla zde od té doby ředitelna. 
Prvním ředitelem turnaje byl Jiří Štál, po něm nastoupil Oldřich Lukavec starší. Ten zavedl, že 
návštěvy, které chodily během turnaje za ředitelem začaly dostávat malé občerstvení. Prvními 
„hosteskami“ se tak stala Mirka Broulová, Helena Kuželková a Alena Friedrichová, které se zde 
střídaly. Kromě drobného občerstvení se podávalo i něco ostřejšího. Specialitou ředitelny bylo, že 
návštěva dostala panáka vodky a k tomu skleničku zákysu. Ten se vozil o turnajích přímo z mlékárny.  
A ještě jedna specialita se v dřívějších dobách udržovala, která je dnes úsměvná. Navečer se spočítala 
tržba a kam s ní? Donesla se k Jiřímu Sůvovi domů a ten ji, aby ji zřejmě nenašli případní zloději, přes 
noc uložil do trouby. Jak vzpomíná paní Bucková, tak se tržba také někdy zastlala do peřin….. 

Velkou akcí nebyla jenom Volejbalová 
Dřevěnice. Probíhala zde také jiná velká akce - 
Celostátní finále vesnických družstev. Pro hráče 
se jídlo vařilo na Cidlině v bývalém pionýrském 
táboru. Zde tak měli snídani a večeře. O vaření 
se starala parta dřevěnických žen, které zde i 
spaly. Na fotce jsou nahoře Jarča Paříková, Květa 
Prokůpková, Blanka Bucková, Jarča Erlebachová, 
Vlaďka Skalníková, Libuše Waisová, Helena 
Kuželková, a dole Vlasta Šimánková, Jaroslava 
Krausová, Miluše Albrechtová, Zdena Niplová, a 
úplně nahoře Vašek Broul. Chybí zde Mirka 
Broulová, zřejmě to fotila. 
A právě Mirka rozhodla, že do sekaný, kterou 
měla tato parta upéct k večeři pro hráče  se 
přidá pivo. Jenže se toho piva v nestřeženém 
okamžiku přidalo trochu víc a při pečení se 

nakonec neupekla šiška, ale sekaná se rozložila v pekáči na placku.  Holky se rozhodly, že tohle se 
hráčům k jídlu dát skutečně nemůže, tak musely narychlo vymýšlet náhradní večeři. Po skončení této 
celé akce potom  dostala každá domů jednu rozlezlou sekanou.  
Těch zážitků i veselých příhod bylo daleko  víc a máme na co vzpomínat. Dneska už je jiná doba, a 
servis pro hráče a návštěvníky, co se týká občerstvení je nesrovnatelný. Jsme ale rády, že tradice, 
která byla zahájena v padesátých letech, žije dodnes. 
 
 
Úřední hodiny na obci: PONDĚLÍ  – 15,00 hod. – 18,00 hod.    STŘEDA  – 15,00 hod.  – 19,00 HOD. 
starosta obce: Bc. Barbora Veberová              721 231 094                                                            
místostarosta obce: Mgr. Dušan Vrabec          601 395 386                                                            

Email obce: ou.drevenice@tiscali.cz                                                                        Internetové stránky obce: www.drevenice.org  


